



JENNAYA HAYDEN

CHILD AND YOUTH WORKER,
VANCOUVER ABORIGINAL CHILD & FAMILY SERVICES SOCIETY

Jennaya Hayden is a Child and Youth Engagement Worker at the Vancouver Aboriginal Child & Family Services Society (VACFSS) and supports the Youth Advisory Committee (YAC). As part of her role she focuses on creating meaningful connections with urban Indigenous youth within the child welfare system. Her work involves developing programs that encourage self-discovery, cultural connection, and a sense of belonging. Beyond her job title, Jennaya contributes to the broader mission of the organization by fostering community relationships and advocating for more inclusive and supportive environments for youth. She engages with families and other stakeholders to ensure VACFSS programs reflect the needs and values of the community. Additionally, she collaborates with colleagues to innovate new approaches that make a lasting impact on the lives of the young people the organization serves.

In her role on the National Council of Youth in Care Advocates, Jennaya advocates for broader, systemic change while representing the voices and interests of Indigenous youth. She is motivated by the belief that every young person deserves to feel valued, heard, and connected to their heritage. Jennaya's commitment also extends beyond the workplace— she actively participates in community events and cultural celebrations, reinforcing the importance of cultural heritage and continuity. She also dedicates time to learning and sharing traditional practices, ensuring they remain a vibrant part of the organization's ethos and the broader community's fabric.



“Witnessing the growth and resilience of the youth I work with inspires me to continue fostering inclusive environments where they can thrive and reach their full potential.”

Jennaya Hayden est travailleuse en engagement des enfants et des jeunes à Vancouver Aboriginal Child & Family Services Society (VACFSS) et soutient le Comité consultatif des jeunes (YAC). Dans le cadre de son rôle, elle se concentre sur la création de liens significatifs avec les jeunes autochtones urbains au sein du système de protection de l'enfance. Son travail consiste à développer des programmes qui encouragent la découverte de soi, les liens culturels et le sentiment d'appartenance. Au-delà de son titre de poste, Jennaya contribue à la mission plus large de l'organisation en favorisant les relations communautaires et en plaidant pour des environnements plus inclusifs et plus solidaires pour les jeunes. Elle s'engage auprès des familles et d'autres parties prenantes pour garantir que les programmes du VACFSS reflètent les besoins et les valeurs de la communauté. De plus, elle collabore avec des collègues pour innover de nouvelles approches qui ont un impact durable sur la vie des jeunes que l'organisation sert.

Dans son rôle au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge, Jennaya milite en faveur d'un changement systémique plus large tout en représentant les voix et les intérêts des jeunes autochtones. Elle est motivée par la conviction que chaque jeune mérite de se sentir valorisé, entendu et connecté à son héritage. L'engagement de Jennaya s'étend également au-delà du lieu de travail : elle participe activement à des événements communautaires et à des célébrations culturelles, renforçant ainsi l'importance du patrimoine et de la continuité culturels. Elle consacre également du temps à l'apprentissage et au partage des pratiques traditionnelles, s'assurant qu'elles demeurent un élément dynamique de la philosophie de l'organisation et du tissu communautaire au sens large.



« Être témoin de la croissance et de la résilience des jeunes avec lesquels je travaille m'inspire à continuer de favoriser des environnements inclusifs où ils peuvent s'épanouir et atteindre leur plein potentiel. »»

